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Oordeelsvormende raadsvergadering d.d. 20 juni 2023 
 

Nr. Vraagsteller Fractie Vraag POHO 

1 Jacob Beens Hart voor 

Veldhoven 

Zoals eerder aangegeven wil Hart voor Veldhoven dat voor elke gekapte boom er twee worden 

teruggeplaatst. 

Dit voorjaar zien we dat er jonge bomen zijn aangeplant die nu al hun blad laten vallen. 

Daarom hebben wij twee vragen: 

1. Krijgen deze bomen na aanplant wel voldoende water? 

2. Waarom worden bomen niet in het najaar geplant? 

 

MG 

2 Gerrit 

Coppens 

Senioren 

Veldhoven 

We namen kennis van de beoogde samenwerking tussen Art4U en de muziekgezelschappen Sub 

Umbra en Willem Alexanderband. We zien als SENIOREN VELDHOVEN de muzikale toegevoegde 

waarde en feliciteren de samenwerkende partijen. 

Echter nu de harmonie Sub Umbra naar Art4U verhuisd heeft als gevolg dat gemeenschapshuis 

de Ligt een gebruiker kwijt raakt. Als SENIOREN VELDHOVEN hechten we grote waarde aan 

goede wijkvoorzieningen 

We vragen derhalve aan College 

1. Heeft College al overleg gehad met bestuur van de Ligt betreffende genoemde verhuizing? 

2. Zo nee, is College voornemens in overleg te treden?  

3. Indien het vertrek van de harmonie een dermate grote aderlating voor het 

gemeenschapshuis is dat daardoor de bestaanszekerheid in het geding komt is College dan 

bereid om oplossingsgezind mee te denken? 

 

 

 

 


